



# communiqué

N°: 128  
No.:

DIFFUSION:  
RELEASE:

FOR IMMEDIATE RELEASE  
POUR DIFFUSION IMMÉDIATE  
AUGUST 27, 1982  
LE 27 AOÛT 1982

## ASSASSINATION OF A TURKISH DIPLOMAT

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Mark MacGuigan, expresses his horror and strong condemnation of the assassination in Ottawa this morning of the Turkish Military Attaché, Colonel Atilla Altikat. This brutal and senseless crime can only inspire repulsion on the part of all civilized men and women. We have learned to our sorrow that no country is safe from such outrages, but Canada stands firm in its determination to combat terrorism in all its forms and to seek out and punish the perpetrators of such acts.

Dr. MacGuigan extends his deep sympathy to Colonel Altikat's wife and children.

\* \* \*

## ASSASSINAT D'UN DIPLOMATE TURC

Le secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, l'honorable Mark MacGuigan, tient à exprimer son indignation et à condamner avec vigueur l'assassinat à Ottawa, ce matin, de l'Attaché militaire turc, le Colonel Atilla Altikat. Ce crime brutal et dénué de sens ne peut qu'inspirer du dégoût à tous les hommes et femmes civilisés. Nous avons appris, à notre grand regret, qu'aucun pays, n'est à l'abri de tels attentats mais le Canada maintient sa détermination à combattre le terrorisme sous toutes ses formes, à retrouver et à punir les auteurs de tels actes.

Monsieur MacGuigan présente ses sympathies à l'épouse et aux enfants du Colonel Altikat.